
La junta de personal de l'Ajuntament de Sant Feliu vol

reunir-se amb l'edil de la policia

La Junta de Personal de l'Ajuntament de Sant Feliu de Gu�xols ha demanat una reuni� amb el regidor de

Segurer tat Ciutadana, Jordi Vil�, per tractar diferents assumptes de la Policia Local. En el seu escrit de petici�

de la trobada, la Junta de Personal recorda les paraules de l'alcalde Carles Motas detallant el mig mili� d'euros

que el seu govern s'ha gastat en el cos policial.

Davant de la renovaci� de les armes cur tes, la compra d'armilles i de vehicles, i la instalálaci� de 14 c�meres de

videovigil�ncia, la Junta de Personal vol preguntar al regidor de Seguretat Ciutadana per assumptes que

consideren que tenen un tractament def icient, com ara el lliurament del vestuari dels anys 2016, 2017 i 2018; qui

es far� responsable de les c�meres de videovigil�ncia i altres q�estions lligades amb el seu funcionament; la

situaci� de les emissores, que af irma la Junta que hi ha ocasions en qu� no funcionen i els agents han d'utilitzar

el seu tel�fon par ticular.

La Junta de Personal tamb� reclama una ampliaci� de la plantilla i es queixa que hi ha un nombre d'interins

Çdesorbitat i desproporcionatÈ respecte dels funcionaris de carrera, cos aque provoca que hi hagi patrulles

formades nom�s per interins.
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